
**3rd Session, 55th Legislature
New Brunswick
54-55 Elizabeth II, 2005-2006**

**3^e session, 55^e législature
Nouveau-Brunswick
54-55 Elizabeth II, 2005-2006**

**BILL
24**

**AN ACT TO AMEND
THE NEW BRUNSWICK INVESTMENT
MANAGEMENT CORPORATION ACT**

Read first time: December 15, 2005

Read second time:

Committee:

Read third time:

**PROJET DE LOI
24**

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR LA
SOCIÉTÉ DE GESTION DES PLACEMENTS
DU NOUVEAU-BRUNSWICK**

Première lecture : le 15 décembre 2005

Deuxième lecture :

Comité :

Troisième lecture :

MR. MICHAEL MURPHY

M. MICHAEL MURPHY

2005

BILL 24

**An Act to Amend
the New Brunswick Investment
Management Corporation Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 *Section 17 of the New Brunswick Investment Management Corporation Act, chapter N-6.01 of the Acts of New Brunswick, 1994, is amended by adding the following after subsection (5):*

17(6) By March 31, 2008, and thereafter, the Corporation shall make investments in the Province resulting in holding and managing at least 1% of total cumulative investment funds falling under this Act, in accordance with the investment policies of the Corporation.

PROJET DE LOI 24

**Loi modifiant la Loi sur la
Société de gestion des placements
du Nouveau-Brunswick**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète :

1 *L'article 17 de la Loi sur la Société de gestion des placements du Nouveau-Brunswick, chapitre N-6.01 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1994 est modifié par l'adjonction après le paragraphe (5) de ce qui suit :*

17(6) Au plus tard le 31 mars 2008, et après cette date, la Société doit faire des investissements dans la province menant au maintien et à la gestion d'au moins 1 % du total des fonds de placement cumulatifs relevant de la présente Loi, en conformité avec les politiques d'investissement de la Corporation.